
Protokół nr IV/2023 

z obrad LIX Sesja w dniu 26 kwietnia 2023  
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:48 tego samego 

dnia. 

Ad pkt 1.  
Otwarcie obrad sesji. 
 
Obrady sesji w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku otworzył 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak witając wszystkich 
zebranych.     
 
Ad pkt 2.  
Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 12 radnych. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy 
obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 3.  
Wybór sekretarza obrad. 
 
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował radną 
Elżbietę Hulanicką, która wyraziła zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór sekretarza obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Ad pkt 4.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
 
Ad pkt 5.  
Przyjęcie protokołu z sesji 31 marca 2023 r. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji 31 marca 2023 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji 31 marca 2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Ad pkt 6.  
Prezentacja koncepcji zakładu produkcji nawozów organicznych z produkcją zielonych 
gazów. 
 
Prezentacje w formie multimedialnej dotyczącą produkcji nawozów organicznych przedstawił 
Pan Paweł Wołoszyński. 
Następnie głos zabrał Pan Adam Zaorski odnosząc się do projektu produkcji zakładu nawozów 
organicznych na terenie Gminy Pasłęk w miejscowości Krasin. Pan Adam Zaorski wyjaśnił, iż 
będzie odpowiedzialny za proces administracyjny, technologiczny oraz budowlany planowanej 
inwestycji.  
Głos zabrał Pan Stanisław Miklusz Sekretarz Gminy pytając jaka będzie skala produkcji? 
Odpowiedzi udzielił Pan Adam Zaorski tłumacząc, iż w skali produkcji rocznej będzie to ok. 
70 000 ton nawozu w formie płynnej oraz ok. 1000/1500 ton masy suchej. Pan Adam Zaorski 
dodał, że przedsiębiorstwo nie będzie produkowało energii elektrycznej. Efektem ubocznym 
produkcji będzie bioLNG posiadający walor ujemnej emisyjności dwutlenku węgla.  
 
 



Prezentacja multimedialna koncepcji zakładu produkcji nawozów organicznych z produkcją 
zielonych gazów stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 7.  
Omówienie procedur postępowania na wypadek zagrożenia bezpieczeństwa mieszkańców 
gminy oraz ich mienia w przypadku stwierdzenia szkód wyrządzonych przez wilki oraz 
bobry. 
 
Głos zabrała Pani Gabriela Kwapiszewska Naczelnik Wydziału Spraw Terenowych w Elblągu 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie wyjaśniając, iż w polskim 
prawodawstwie wilk jest objęty ochroną ścisłą. W związku z tym sprawy dot. odstrzału reguluje 
oraz wydaje zezwolenia Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Warszawie. RDOŚ może 
proponować tzw. alternatywne rozwiązania tj. umyślne płoszenie, chwytanie, przemieszczanie. 
Jeżeli chodzi o odszkodowanie to poszkodowany może zgłosić do RDOŚ w Olsztynie, iż 
powstała szkoda poprzez zagryzienie zwierzęcia gospodarskiego. Następnie w ciągu 7 dni 
organ RDOŚ ma obowiązek przyjechać i stwierdzić szkodę. Należy dostarczyć wszelkie 
dokumenty do pracownika RDOŚ, który zrobi oględziny wystąpienia szkody.  
Następnie Pani Gabriela Kwapiszewska odniosła się do szkód wyrządzonych przez bobry 
wyjaśniając, iż jest to zwierzę objęte ochroną częściową, a więc wszelkie zezwolenia wydaje 
Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Olsztynie, także wypłaca odszkodowania za 
szkody. Szkoda musi być zgłoszona w terminie 30 dni od jej wystąpienia, następnie RDOŚ ma 
30 dni na jej oszacowanie.  
 
Głos zabrała Pani Dorota Rudzińska Sołtys Sołectwa Robity-Wieś tłumacząc, iż musiała 
trzymać zagryzione zwierzę przez 7 dni do momentu przyjazdu pracownika RDOŚ. 
Komentarza udzieliła Pani Gabriela Kwapiszewska wyjaśniając, iż wydział w Elblągu może 
realizować tylko te sprawy, które przekaże Olsztyn.  
 
Głos ponownie zabrała Pani Dorota Rudzińska tłumacząc, iż wilk przychodzi w biały dzień. W 
dniu zagryzienia cielaka na odcinku 100 m bawiło się dziecko. Pani Sołtys zadała pytanie skąd 
pewność, że wilk nie zaatakuje dziecka? Jest to sytuacja z 7 kwietnia, nikt z RDOŚ nie 
przyjechał aby zobaczyć jaka jest sytuacja. 
Komentarza udzieliła Pani Gabriela Kwapiszewska wyjaśniając, iż jeśli chodzi o zagrożenie 
dla zdrowia i bezpieczeństwa ludzi to leży to w gestii Urzędu Miasta danej gminy. W związku 
z działaniami kryzysowymi to gmina powinna podjąć niezbędne czynności. Pan Burmistrz 
zadziałał składając wniosek o pozwolenie na płoszenia. W związku z tym, iż już jest 
stwierdzone, że wilk może być chory jest możliwość złożenia wniosku przez Pana Burmistrza 
do Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o zezwolenie na odstrzał wskazując przy tym 
kto ma go przeprowadzić.  
 
Głos zabrała Pani Dorota Rudzińska pytając kto pokryje koszty leczenia jeśli wilk zarazi stado? 
Komentarza udzieliła Pani Naczelnik tłumacząc, iż nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. 
Na chwilę obecną można jedynie przepłaszać zwierzę.  
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski wyjaśniając, iż Gmina prowadzi 
współpracę z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Uzgodniono, iż do końca 
tygodnia nadal będą przeprowadzane działania związane z przepłaszaniem. Pracownicy Urzędu 
będą prowadzić dyżury jak dotychczas. Zgoda na odstrzał może być wydana za tydzień, w 
związku z powyższym Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przygotuje wniosek do 



Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie. Wniosek musi być poparty 
materiałem dowodowym, gdyż wilk jest pod ochroną. Pan Burmistrz dodał, iż samorząd Miasta 
i Gminy Pasłęk postara się zakończyć tę sprawę jak najszybciej oraz poprosił Panią Sołtys o 
jeszcze chwilę cierpliwości. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku, która po zapoznaniu 
się z decyzją Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska zadała pytanie z czego wynika 
różnica w promieniu działania jeśli chodzi o odstraszanie? W przypadku miejscowości 
Aniołowo jest to jedynie 100 m. Radna wyraziła zaniepokojenie. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Gabriela Kwapiszewska wyjaśniając, iż prawdopodobnie jest to 
związane z zabudowaniami, w jakim kierunku się coś pojawiało oraz tym jak był sformułowany 
wniosek. Pani Naczelnik wyjaśniła, iż trudno jest jej odpowiedzieć na to pytanie gdyż nie 
wydawała tej decyzji. 
Głos zabrała ponownie Pani Elżbieta Hulanicka zadając pytanie czy to Gmina wystosowała 
wniosek? Oraz czy była w nim mowa o promieniu działania? 
Odpowiedzi udzielił Pan Patryk Kwieciński Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, który 
wyjaśnił, iż chcąc wystąpić w wnioskiem o płoszenie wilka poprzedzone jest to 
wielogodzinnymi obserwacjami na wielu obszarach oraz badaniem tropów. W sytuacji 
Aniołowa wilk był widywany w konkretnych miejscach o określonej porze oraz w określonej 
odległości.  Na podstawie obserwacji oraz zgłoszeń rolników został doprecyzowany wniosek.  
 
Głos zabrał Pan Józef  But Sołtys Sołectwa Nowy Cieszyn stwierdzając, iż przepłaszanie nie 
odnosi skutków. 
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka wyrażając słowa  podziękowania dla Pani Gabrieli 
Kwapiszewskiej  za przedstawienie tematu oraz przyjęcie zaproszenia. Następnie Pan 
Burmistrz wręczył bukiet kwiatów na ręce Pani Naczelnik. 
 
Ad pkt 8.  
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie międzysesyjnym od 31 marca do  
26 kwietnia 2023 r. przedstawił Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 9.  
Zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Brak zapytań oraz wniosków sołtysów. 
 
Ad pkt 10.  
Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 
demograficznej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. oceny. 
 
Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 
demograficznej stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 



Ad pkt 11.  
Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i utrzymania czystości na terenie 
Miasta i Gminy Pasłęk. 
 
Głos zabrał Pan Marian Matuszczak Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku witając Pana 
insp. Roberta Muraszko Komendanta Miejskiej Policji w Elblągu, Pana podinsp. Mirosława 
Suchodolskiego Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku, Pana Łukasza Kochana 
Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Elblągu oraz Pana Pawła 
Raczewskiego Dowódcę Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Pasłęku.  
 
Głos zabrał Pan Robert Muraszko Komendant Miejskiej Policji w Elblągu, który wyjaśnił jak 
wyglądał poziom bezpieczeństwa za 2022 rok w Gminie Pasłęk.  
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka składając podziękowania dla Pana Roberta Muraszko oraz Pana 
Marka Suchodolskiego za współpracę z pasłęckim samorządem.  
 
Głos zabrał Pan Łukasz Kochan Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Elblągu, 
który podziękował za zaproszenie oraz przedstawił statystyki dotyczące oceny poziomu 
bezpieczeństwa w odniesieniu do pracy jednostek ochrony przeciwpożarowej.  Pan Łukasz 
Kochan wyraził słowa podziękowania dla Pana Burmistrza oraz wręczył na ręce Pana 
Burmistrza gaśnicę płynową. Następnie wyraził słowa podziękowania na ręce Pana Marka 
Sarnowskiego Zastępcy Burmistrza Pasłęka, Pana Patryka Kwiecińskiego Kierownika Spraw 
Obywatelskich, Sołectwa Aniołowo, Pana Roberta Muraszko Komendanta Miejskiej Policji w 
Elblągu, Pana Mirosława Suchodolskiego Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku za 
współpracę. 
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka wyrażając słowa podziękowania na ręce Pana Łukasza Kochana 
oraz Pana Pawła Raczewskiego za współpracę z pasłęckim samorządem.  
 
Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i utrzymania czystości na terenie Miasta i 
Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Ad pkt 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na 
lata 2023-2030. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2023-2030. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 



 
Uchwała Nr IV/35/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku zadając pytanie jakiej 
marki samochód zostanie zakupiony dla OSP w Mariance?  
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka wyjaśniając, iż Strażacy z OSP w Mariance otrzymali promesę 
200 000 zł z różnych instytucji Państwowych, natomiast warunkiem aby mogli zakupić pojazd 
była pomoc Gminy, która dołożyła kolejne 200 000 zł. W tej chwili prowadzony jest przetarg, 
który pomaga organizować Gmina.  
 
Głos zabrał Pan Patryk Kwieciński Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich wyjaśniając, iż 
marka samochodu nie jest znana, gdyż trwa procedura przetargowa.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Uchwała Nr IV/36/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę 
Pasłęk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk. 
 
Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Uchwała Nr IV/37/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 
minimis. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 
minimis. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Uchwała Nr IV/38/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie zwolnień 
z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Usług 
Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku – jednostka operatorska – Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Usług 
Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku – jednostka operatorska – Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Uchwała Nr IV/39/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie 
zwiększenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Usług Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku 
– jednostka operatorska – Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi załącznik nr 13do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie projektu wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Usług Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku – jednostka operatorska – 
Sp. z o. o. na lata 2023-2027. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głos zabrał Pan Mariusz Kucharski właściciel firmy ORTUS prowadzącej doradztwo 
gospodarcze w zakresie działalności gospodarczej oraz zarządzania, który przedstawił 
prezentację w formie multimedialnej dotyczącą wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku odnosząc się do słów 
Pana Mariusza Kucharskiego, z których wynika iż aport majątku nie powinien być zbyt duży. 
Radna zaznaczyła, iż Gmina przekazuje 90% majątku dla przedsiębiorstwa oraz zadała Panu 
Mariuszowi Kucharskiemu pytanie „jaka jest Pana opinia na ten temat?” 
Odpowiedzi udzielił Pan Mariusz Kucharski tłumacząc, iż spółka bez majątku nie jest spółką. 
Ten majątek powinien do niej trafić, a kiedy go otrzyma musi on być amortyzowany tzn. będzie 
dodatkowy podatek od nieruchomości, który będzie obciążeniem dla Spółki.  
 
Prezentacja dotycząca  wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie projektu wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług 
Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku – jednostka operatorska – Sp. z o. o. na lata 2023-2027. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Kowal, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
 
Uchwała Nr IV/40/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie projektu 
wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług Wodno-Kanalizacyjnych w 
Pasłęku – jednostka operatorska – Sp. z o. o. na lata 2023-2027 stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 18.  
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Brak odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Ad pkt 19.  
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak poinformował, iż kolejna 
sesja planowana jest dnia 31 maja 2023 r. o godz. 1000. 
 
Ad pkt 20.  
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący zamknął obrady sesji. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

         Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Pasłęku 

mgr Marian Matuszczak 

Sekretarz obrad: 

Elżbieta Hulanicka 

Protokołowała: 

Gabriela Majczyna  

 
 


